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Årsmelding Løps- og arrangementskomiteen 2018 
 
Komiteen har i 2018 bestått av; 
Harry Nylen 
Sverre Christoffersen 
Arild Nielsen 
Nina Fjeldheim 
Ole Gaarden 
Kjell Magne Pettersen 
Bjarne Berg 
Arnulf Olsen. 
 
Komiteens medlemmer har bidratt i samarbeidsprosjektene: 
 

1. Tønsberg Motorshow, 21-22/april, sammen med MC klubben og Corvette klubben. 
2. Vestfoldtreffet - Kultur på hjul - 9 juni i Gunnarsbøparken, sammen med Re 

Motorklubb og Stokke Veteranvognklubb. Med besøk av musikerne i Opus One og ca 
10 biler fra Norsk Ramler/AMC-klubb ble dette godt besøkte treffet en fin opplevelse. 

3. Slottsfjelløpet 2018 ble arrangert 1. September. I fint turvær, møtte 26 ekvipasjer til 
start på "Tællæk". Turen gikk utover Øyene, med poster forsterket med mannskaper 
fra Brødrene Hansen og Svinghjulet moped/MC. En takk til dere! 
 

Stor TAKK til alle som deltok på våre arrangementer i 2018, og velkommen på alt som skjer i 
2019!! 
 

For TAKs Løps og arr.komite, Foynland 19/1-2019  
 
Ole Gaarden. 
 

 

Bladkomiteens årsberetning 2018 

 

Bladkomiteen har i 2018 bestått av Henry Bjønness, Sverre Christoffersen og Fredrik Dybdal. 

Det ble i samsvar med planen utgitt fire utgaver av bladet i løpet av året. De har ikke vært 

spesielle problemer i forbindelse med komiteens arbeid i løpet av perioden, og vi er godt 

fornøyde med vår samarbeidspartner Cicero, som trykker bladet for oss. 

 

For bladkomiteen 

Stokke den 15. 1. 2019 

Fredrik Dybdal 
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Årsrapport for 2018 fra forsikringskomiteen  

 

Vi har i løpet av året håndtert 3 forsikringssøknader med besiktninger.  

Ordningen med at komiteen må besiktige og ordne med LMK gjelder nå kun de dyreste 

bilene. De fleste kan ordne forsikring i LMK selv, og dette er nett-basert.  

Forsikringskomiteen har ellers som tidligere år bistått med råd og veiledning når vi har blitt 

kontaktet av TAK-medlemmer. Arbeidet i forsikringskomiteen har gått fra å være svært 

omfattende og tidkrevende når vi begynte med dette i 1989-90 til å være meget lite jobb nå.  

 

For forsikringskomiteen, Sjølyst 19.01.2019. 

Jo Mathisen 

Leder 

 

Årsmelding fra Buickkomiteen 2018 
 

Buickkomiteen har i 2018 bestått av 
Ole Gaarden (leder) 
Odd A Svingen 
Leif Petter Mathisen 
Ulf Gjelstad 
Morten Andreas Høen 
 
Buicken startet sesongen med kjøring av unger og nysgjerrige voksne under avviklingen av 
Tønsberg Motorshow 21-22 april. 
Bilen deltok også med transport av eldre under Livsgledeuken i Færder kommune 4 juni. 
Buicken dukket opp på treffet i Gunnarsbøparken 9 juni. Med Rolf Wang-Norderud bak 
rattet i forsetet og brudepar i baksetet, ble dette et hyggelig innslag for alle oppmøtte. 
Vi har i år kjørt 6 bryllupsoppdrag. Fem betalte og ett gratis for Sverre Lyngås som takk for 
stor innsats gjennom flere år. 
All kjøring har foregått i nordre del av Vestfold, og når utgifter trekkes fra inntektene, gir 
dette ca kr 8500.- i pluss. Komiteen takker Rolf Wang-Norderud for all velvillighet og 
fantastisk behandling av bil og passasjerer.  
Bilen har iår kun fått luft, bensin og en oljeskvett. 
 
For TAKs Buickkomite, Foynland 19/1-2019,  
 
Ole Gaarden 
Leder 
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Årsberetning fra huskomiteen  for 2018 
 
Lagerplasser: 
 
Uttak av biler startet 18. april med 7 biler, 19. april 2 biler og deretter sporadisk da høyre side 
var åpen med muligheter for passering. 
 
Innsett av biler startet i slutten av september og fortsatte til siste bil ble satt inn 11. 
desember.  Vinteren 2018/19 har vi 22 biler lagret oppe, inkludert klubbens Buick. 
 
Mekkeplasser: 
 
Ang. Mekkeplasser så har det vært en del som har avsluttet og 2 nye har flyttet inn. Siste bil 
inn var 12. Desember.  3 biler ble satt inn 11. desember for lagrings- betingelser siden vi ikke 
hadde bestillinger for disse ledige mekkeplassene.  Totalt står det nå 15 biler nede.  En plass 
ble bestilt 26. juni.  Eier var på besøk i lokalet og bekreftet at han ville bruke plassen i 
september.  Denne plassen står ledig denne vinteren, og klubben mangler betaling for den. 
 
 
Kommentarer: 
Som ansvarlig for lager- og mekkeplasser vil jeg si at det på det jevne er veldig hyggelig og 
enkelt å få plassert eller tatt ut biler. 
 
Men problemer har vi fått når nøkler ikke er tilgjengelig når en bil må flyttes på. Noen av 
medlemmer respekterer ikke klubbens regler om at nøkkel skal være tilgjengelig, noe som 
skaper ekstraarbeid og problemer for klubben og andre medlemmer. I år har jeg fått slike 
problemer med 3 lagrede biler. 
 
Nøtterøy 24 januar 2019 
 
 
Lidvin Øyra 
for Huskomiteen 
 


